

C) 使用注意事项 ⚠️

- 1、使用产品之前，请仔细阅读产品说明书。
- 2、使用产品时远离儿童。
- 3、使用产品之前，确认框架是否被好。
- 4、静物台请保持干净以免影响拍摄效果。
- 5、购买产品时，请注意查看配件是否齐全。
- 6、要拍摄的物品重量不要超过静物台的承重范围(0-15kg),以免压坏静物台。
- 7、为防止静物台跌倒，请把静物台放在水平的地方。
- 8、请勿折弯铁管。

1. Please read this manual carefully before using this product.
2. Keep the product away from children.
3. Make sure the frame is securely locked before using this product.
4. Maintain cleanliness of the product for best results.
5. Do not overload the plastic board or the frame(0-15kg).
6. To avoid falling, place the photo table on a smooth surface horizontally.
7. Make sure no part is missing right after purchase.
8. Do not bend the poles.



ST-1324 摄影静物台说明书

Photo Table Instruction Manual



感谢您选购锐鹰公司的产品!

如欲了解更多相关产品的信息，请联系您当地的经销商或访问我们的网页。使用产品之前，请先仔细阅读说明书。

Thank you for purchasing FalconEyes' products.

For further details of our related products, please contact your local distributor or visit our webpage at www.falconeyes.com.hk

Thank you.

Please read this manual carefully before using this product.

E-mail: info@falconeyes.com.hk

Websit: www.falconeyes.com.hk

A) 产品概述 Features

ST-1324 摄影专业静物台,全铝管支架,半透明乳白 PP 塑胶面板,适用于拍摄静物摄影,是广告摄影里常用的工具。

- 1、可以配合任意专业光源, 适合对照片有特殊要求的人群。
 - 2、可以通过不同打光方法直接拍出具有简便背景或除白退底效果, 省时、省力。
 - 3、解决阴影、反光点、色干涉等问题; 与摄影灯组成的拍摄系统形成拍摄的柔和光线, 使拍摄出来的物品更真实, 色彩更逼真。
- 适合用途: 适合静物拍摄和广告产品, 效果值得推荐。

The ST-1324 Series Photo Tables are composed of metal frames and a white PP plastic board. They are optimal for product photography and is widely used in commercial shooting.

In use and with various light source and lighting techniques, background is simple and can be removed easily, avoiding shadows, reflection to color interference. Color and images formed are vivid and close to as they are seen.

B) 零件清单及安装 Parts and Instruction

A.4支A腿管(∅35x70mm) 2 x Leg A(∅35X70cm)
B.2支下接驳纵向B管(∅35X110cm) 2 x Tube B(∅35X110cm)
C. 3支横向接驳C管(∅35X119cm) 3 x Tube C(∅35X119cm)
D.2支纵向接驳D管(35X25cm) 2 x Tube D(∅35X25cm)
E. 1支纵向接驳E管(∅35X132cm) 1xTube E(∅35X132cm)
F. 2支纵向接驳F管(∅35X114cm) 2 xTube F(∅35X114cm)
G.2支接驳斜向连接G管(∅35X120cm) 2xTube G(∅35X120cm)
H.4个 CL-35AL 4xCL-35AL
I.4个CL-35L 4xCL-35L
J), 1块 塑胶板(130X240cm) 1XPlastic panel(130x240cm)
K), 1个 尼龙手提袋 1xNylon kit bag

1),如图(1)所示:将4支A腿管分别用2支B管和2支C管连接起来,然后旋紧旋钮。

Refer to (1),connect 4 tube A with 2 tube B and C and then fit them tight by twisting the collars forming the base plane.

2),如图(2)所示:将2支D管与1支E管连接起来,然后再分别与2支A管连接且旋紧旋钮。

Refer to fig (2),connect 2 tube D with 1 tube E then fix them to tube A leading to middle plane

3),如图(3)所示:将2支F管分别与4支A管相连,然后旋紧旋钮。Refer to fig (3),connect 2 tube F with 4 tube A accordingly, then fix the collar tight as a result of the top plane.

4),如图(4)所示:将2支G管分别与2支A管相连,用户可以根据摄影具体情况来调整合适的角度,然后旋紧旋钮。

Refer to fig (4),connect 2 tube G with 2 tube A at the back so that different angle of the photo table can be adjusted.

5),如图(5)所示:将1支C管分别与2支G管相连,后旋紧旋钮。Refer to fig (5),connect 1 tube C with 2 tube G to fix the distance between them.

6),如图(6)所示:将塑胶板分别用4个CL-35AL灯夹H和4个CL-35L灯夹I固定。

Refer to fig (6),place the plastic panel on the top of frame by using the clip H and J.

